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PROTOKÓŁ NR XIX/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 11 maja 2012 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 11 

maja 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz.10
00

 do godz.13
45

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było - 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Kierownik Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej    p. Urszula Gil 

5. Kierownik Posterunku Policji   asp. mgr Janusz Dobrosz 

6. Radca Prawny      mec. Marian Seweryn 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności / załącznik nr 2/ do protokołu 

oraz mieszkańcy. 

 

PKT 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 

kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Jacek Bors zgłosił kandydaturę 

radnego p. Jana Olszaka, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

W głosowaniu za - 11 radnych na stan obecnych 11, przeciw - 0, wstrzymało się 

- 0. Sekretarzem obrad został radny p. Jan Olszak. 

 

PKT 2 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał proponowany 

porządek obrad poinformował, że każdy z radnych otrzymał w ustawowym 

terminie porządek obrad i zapytał, czy są wnioski, czy uwagi do proponowanego 

porządku obrad.  

Radny Tadeusz Jędryka wnioskował, o wyrażenie poparcia wnioskiem Radnych 

Rady Miejskiej w kwestii przyznania koncesji na nadawanie programu Telewizji 
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Trwam na multipleksie cyfrowym. Przewodniczący Rady powiedział że 

realizowanie wniosku radnego Tadeusza Jędryki będzie w Pkt. 10 Wolne 

wnioski. Uwag nie stwierdzono. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad. 

1. Wybór sekretarza. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4.Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

7. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą oraz prognoza na lata kolejne przez Kierownika 

MGOPS . 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2012-2015. 

c) przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura,,. 

d) uchylenia uchwały nr XVII/92/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą. 

e) zmiany Rozporządzenia Nr 66 Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 

października 2008 r. w sprawie pomników przyrody położonych na terenie 

Powiatu Grójeckiego (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 196, poz. 7027). 

f) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

g) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 

głosowaniu za - 12 radnych na stan obecnych 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. Przyjęto porządek obrad. 

 

PKT 3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji 

Rady wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i zapytał czy są uwagi 

do protokołu z ostatniej sesji Rady. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, 

przystąpiono do głosowania na przyjęciem protokołu. W głosowaniu za - 12 

radnych na stan obecnych 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z 

ostatniej sesji został przyjęty.  
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PKT 4 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że w 

okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 25 kwietnia 2012 

roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych w 2011 roku. 

3. Ocena realizacji uchwał za 2011 rok. 

4. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2011 rok. 

5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta i gminy za 

2011 rok, ze sprawozdaniem z realizacji planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2011 rok. 

6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek przedstawiła Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą podjętych w okresie 01.01.2011-31.12.2011. Komisja nie 

wniosła zastrzeżeń.  

 

Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji zarządzeń Burmistrza 

Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą za okres 01.01.2011-31.12.2011, 

którą przedstawiła Sekretarz Miasta i Gminy pani Iwona Kieszek. Komisja nie 

wniosła zastrzeżeń.  

 

Sekretarz Miasta i Gminy pani Iwona Kieszek przedstawiła Sprawozdanie 

Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadań w trybie ustawy Prawo zamówień 

publicznych w okresie 01.01.2011-31.12.2011. Komisja nie wniosła uwag i 

zastrzeżeń.  

 

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał w 

sprawie: 

- przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,, Natura” przedstawiła 

p. Iwona Kieszek - Sekretarz Miasta i Gminy.  

- uchylenia uchwały nr XVII/92/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą.  

Członkowie Komisji wnieśli uwagi do Uzasadnienia w/w projekcie uchwały. 

Stwierdzili, aby w treści Uzasadnienia przychylić się do wyrażenia opinii 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 
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Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Paulina Bis zapoznała członków Komisji z 

następującymi projektami uchwał w sprawie: 

- zmiany Rozporządzenia Nr 44 Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 

października 2008 r. w sprawie pomników przyrody położonych na terenie 

Powiatu Grójeckiego (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 196, poz. 7027).  

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Członkowie Komisji projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

- od p. Mariusza Borssa z dnia 19.03.2012r. w sprawie poprawienia stanu drogi 

przy ul. Kolejowej. 

- Wojewody Mazowieckiego z dnia 20.03.2012 r. w sprawie siedziby 

przekazywania podjętych uchwał. 

- od p. Andrzeja Sochy z dnia 20.03.2012r. w sprawie bezpańskich psów. 

- od Radnego Stanisława Orzeszka z dnia 20.03.2012r. w sprawie pobytu w 

szpitalu i zwolnienia lekarskiego. 

- Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Warszawie z dnia 21.03.2012r. 

w sprawie zniesienia ochrony z pomnika przyrody. 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22.03.2012r. w sprawie 

orzeczenia nieważności w części podjętej uchwały Rady Miejskiej z dnia 10 

lutego 2012r. 

- pisma Radnego p. Stanisława Orzeszka z dnia 03.03.2012r. 

- pismo p. Mariana Dziedzica z dnia 12.04.2012r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności podjętej uchwały o funduszu sołeckim. 

- Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie z dnia 18.04.2012r. w sprawie 

opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2011. 

- Pismo p. Burmistrz z dnia 18.04.2012 r. dotyczące wyjaśnienia w sprawie 

związanej z wykorzystaniem mienia komunalnego na cele działalności 

gospodarczej przez radnego Rady Miejskiej. 

 

Kierownik MGOPS p. Urszula Gil zapoznała członków Komisji z Oceną 

zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

oraz prognoza na lata kolejne.  

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz Miasta i 

Gminy zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedkłada sprawozdanie 

roczne z wykonania budżetu miasta i gminy za 2011 rok, sprawozdanie z 

realizacji planu finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informację o 

stanie mienia komunalnego za 2011 rok, składające się z części opisowej, które 

stanowi (załącznik nr 1), sprawozdania z realizacji planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury (załącznik nr 2), oraz informacja o stanie 
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mienia komunalnego(załącznik nr 3). Pani Skarbnik poinformowała, że 

nowelizacji uchwały budżetowej dokonano na podstawie 8 podjętych uchwał 

Rady Miejskiej. Wydanych zostało 30 zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Ostateczny plan 

dochodów po zmianach wyniósł 21 432 713,69zł. zaś plan wydatków budżetu 

wyniósł 21 780 113,69zł. z planowanym deficytem budżetu w wysokości 

347 400,00zł. a jako źródła pokrycia deficytu wskazano przychody z tytułu 

nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 247 400,00zł. oraz wolne środki 

w wysokości 100 000,00zł. W sprawozdaniu w części opisowej są również 

przedstawione wszystkie dotacje, które wpływały do budżetu w roku 2011. 

Przedstawione są również dochody w formie tabelarycznej, opisane są 

poszczególne działy klasyfikacji budżetowej. Ogółem dochody zrealizowano w 

kwocie 20 946 312,26zł. co stanowiło około 98% przyjętego planu. 

Poinformowała, że wydatki budżetu również są przedstawione w formie 

tabelarycznej i osiągnęły one kwotę 20 075 561,40zł. Sprawozdanie zawiera 

również informację na temat realizowanych przetargów na poszczególne 

zadania inwestycyjne. W 2011 roku udzielona została dotacja z budżetu Miasta i 

Gminy dotacja w łącznej kwocie 1 220 848,44zł. Rok budżetowy 2011 zamknął 

się nadwyżką w wysokości 870 750,86zł. Sprawozdanie zwiera również w 

formie tabelarycznej plan i wykonanie dochodów budżetowych za 2011 

rok(tabela nr 1), plan wykonanie wydatków budżetowych za 2011 rok (Tabela 

nr 2), realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz zadań 

zleconych własnych gmin za 2011 rok.(Tabela nr 3)., informację z realizacji 

planu finansowego za 2011 rok Samorządowej instytucji kultury Miejsko- 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście nad Pilicą oraz informację o 

stanie mienia komunalnego za 2011 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 
poinformował, że w dniu 08 maja 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji na 

którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady 

2. Ocena realizacji ściągalności podatków gminnych za 2011r. Umorzenia 

podatkowe ich wpływ na realizację budżetu. 

3. Zapoznanie się z wydatkowaniem środków finansowych z budżetu miasta i 

gminy przeznaczonych dla Samorządu Budżetowego „Zakład Usług 

Komunalnych” 

4. Ocena realizacji budżetu za 2011 rok. 

5. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 
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 przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą – „Natura” 

stanowiący załącznik do uchwały. 

 zmiany Rozporządzenia Nr 66 Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 

października 2008 r w sprawie pomników przyrody położonych na 

ternie Powiatu Grójeckiego (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr196, poz. 7027). 

 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto 

nad Pilica. 

 przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

 uchylenia uchwały nr XVII/92/2012 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

Członkowie Komisji w głosowaniu 4 za pozytywne zaopiniowali powyższe 

projekty uchwał. 

 

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień zapoznała z oceną 

realizacji ściągalności podatków gminnych za 2011r 

 

Skarbnik p. Ewa Bator przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2012 rok,  

- poinformowała iż planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok 

zwiększą się o kwotę 15 229,00 zł, a planowane wydatki budżetu miasta i gminy 

na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 34 771,00 zł. Ustala się dochody miasta i 

gminy w łącznej kwocie 19 202 766,16 zł., a wydatki w łącznej kwocie 

21 102 766,16 zł. Zmniejsza się deficyt o kwotę 50 000 zł. i wynosi  

1 900 000 zł.  

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2012 – 2015r. Wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu 

prognozy do uchwały budżetowej gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2012 rok. 

Członkowie Komisji w głosowaniu 4 za pozytywnie zaopiniowali powyższe 

projekty uchwał. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk przedstawił wniosek p. 

M. Borsa o poprawę drogi wzdłuż torów kolejowych i pismo p. A. Socha o 

wyłapanie psów bezpańskich.  

 

Pani Burmistrz odczytała pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Spraw bieżących kierowanych do Komisji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej pan Stanisław Motyl 

poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji 

na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami przygotowanymi na sesję Rady Miejskiej. 



 7 

2. Sprawy Bieżące kierowane do Komisji. 

 

Radny Tomasz Pietrucha podniósł problem terminowego przekazywania 

niezbędnych materiałów do pracy na posiedzenia Komisji. Zaproponował 

również rozszerzenie tematyki posiedzenia o ppkt.14. Analiza sposobu realizacji 

wniosków. 

Radny Stanisław Orzeszek przedstawił swoje stanowisko w kwestii 

naruszenia przez niego art.24 f ustawy samorządowej  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Paulina Bis zapoznała członków 

Komisji z następującymi projektami uchwał w sprawie: 

- zmiany Rozporządzenia Nr 66 Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 

października 2008 r. w sprawie pomników przyrody położonych na terenie 

Powiatu Grójeckiego ( Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 196, poz. 7027)  

Członkowie Komisji wnieśli zmiany brzmienia w Uzasadnieniu w/w projekcie. 

Wprowadzone zmiany w następującym brzmieniu: …Pień drzewa jest 

zdeformowany i ma potężną dziuplę. Obecnie wysokość dziury wynosi 4m. 

Spękania i wypróchnienia świadczą o tym, że drzewo ulegać będzie powolnemu 

rozkładowi i obumieraniu, gdyż stan jest bardzo zły. 

 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

Członkowie Komisji w dyskusji wnieśli pytania i uwagi dotyczące programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

 

Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek zapoznała członków 

Komisji z następującymi projektami uchwał w sprawie: 

- przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura”.  

Pani Sekretarz przedstawiła członkom Komisji zadania Statutu Związku 

Międzygminnego ,, Natura”.  

 

- uchylenia uchwały nr XVII/92/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą. 

Członkowie Komisji wnieśli uwagi do Uzasadnienia w/w projekcie uchwały. W 

dyskusji członkowie Komisji stwierdzili, aby w treści Uzasadnienia przychylić 

się do wyrażenia opinii Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki zapoznał członków 

Komisji z następującym projektem uchwały w sprawie: 

- przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży.  

Pan Bogacki poinformował, że stan prawny działki jest uregulowany, natomiast 

sprzedaż będzie realizowana w formie przetargu. 
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Członkowie Komisji zaproponowali , aby przygotowany projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie został przesłany na adresy e-mailowe.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

terminie do Biura Rady p. Burmistrz przedłożyła sprawozdanie roczne z 

wykonania budżetu miasta i gminy za 2011 rok, sprawozdanie z realizacji planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informację o stanie mienia 

komunalnego za 2011 rok.  

 

Kierownik MGOPS p. Urszula Gil zapoznała członków Komisji z Oceną 

zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

oraz prognoza na lata kolejne.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że pisma które wpłynęły do Biura 

Rady, były wymieniane i nie ma potrzeby ponownie je przytaczać, nadmienił że  

Radny Tomasz Pietrucha przedstawił członkom Komisji materiał w formie 

fotografii złego stanu technicznego boiska przy Szkole Podstawowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą.  

 

Na posiedzeniu Komisji 0światowo-Społecznej wypracowano następujące 

wnioski: 

1. Komisja prosi o zainteresowanie się i wyjaśnienie problemu związanego z 

utrzymaniem płyty stadionu oraz bieżni przy Szkole Podstawowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

2. Komisja wnioskuje o przekazanie informacji dla Kierownika Posterunku 

Policji w Nowym Mieście nad Pilicą w kwestii zakłócania spokoju i ciszy 

nocnej po godz. 22.00 na ławce naprzeciw Stacji Paliw pana Konrada Węgryna 

oraz na parkingu na Osiedlu Wojskowym naprzeciw Piekarni pani Urszuli 

Smoleń. 

3. Radny Tomasz Pietrucha wnioskuje o uprzątnięcie dzikiego wysypiska śmieci 

w miejscowości Wólka Magierowa (prawa strona) wyjazd z miasta. 

4. Radny Tomasz Pietrucha wnioskuje o natychmiastowe działanie w 

utrzymaniu dróg na osiedlu Sady. 

5 Radny Tomasz Pietrucha wnioskuje o wyjaśnienie sytuacji w SP ZOZ w 

Nowym Mieście nad Pilicą w związku z publikacją artykułu w Kurierze 

Południowym. 

Posiedzenie zakończono. 

 

PKT 5 

 

Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny od 16 marca 

2011 roku do 11 maja 2012 roku. 
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1. W dniu 6 marca 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i 

Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą odbyło się sprawozdawczo-

wyborcze zebranie członków Powiatowego Koła Hodowców Koni w 

Grójcu z siedzibą w Nowym Mieście nad Pilicą. W zebraniu 

uczestniczyło 19 hodowców z obszaru działania koła oraz zaproszeni 

goście  

  

2. Na ostatniej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, w dniu 

16 marca 2012 roku nastąpiło wręczenie z rąk Pana Franciszka 

Kuśmirka – Prezesa Klubu Honorowych Dawców Krwi „Kropelka”, 

podziękowanie za wieloletnie wsparcie dla humanitarnych organizacji 

pozarządowych. Pamiątkowe podziękowanie podpisali: Jerzy Czubak – 

Prezes Mazowieckiego Zarządu Okręgowego Polskiego Czerwonego 

Krzyża w Warszawie oraz Włodzimierz Krupa – Prezes Stowarzyszenia 

Abstynentów Klubu „OPOKA” w Przysusze 

 

3. W dniu 12 marca 2012 roku w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą odbyło się rozstrzygnięcie II edycji Ogólnopolskiego 

Konkursu Plastycznego dla Dzieci „Bezpiecznie na wsi - czy upadek to 

przypadek". Konkurs przebiega w 3 etapach i skierowany jest do 

uczniów szkół podstawowych. Celem konkursu jest promowanie 

pozytywnych zachowań związanych z pracą i zabawą na wsi, 

poszerzenie wiedzy dzieci na temat bezpieczeństwa i higieny pracy w 

gospodarstwie rolnym, ze szczególnym uwzględnieniem zapobiegania 

upadkom oraz rozbudzenie i rozwój wrażliwości estetycznej oraz 

indywidualnych zdolności twórczych uczniów. W każdej kategorii 

wyłoniono zwycięzców. Prace plastyczne laureatów wezmą udział w 

kolejnych etapach konkursu. 

 

4. w dniu 15 marca 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i 

Gminy miało miejsce uroczyste wręczenie odznaczeń „Gwiazda Iraku” 

żołnierzom, którzy uczestniczyli w misji stabilizacyjnej Polskiego 

Kontyngentu Wojskowego w Iraku z terenu naszej gminy. W spotkaniu 

udział wzięli: Szef Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego w Warszawie, 

Komendant WKU Warszawa – Mokotów, Szef Wydziału Rekrutacji 

WKU Warszawa – Mokotów oraz odznaczeni żołnierze. 

 

5. W dniu 22 marca 2012 roku rozstrzygnięty został przetarg 

nieograniczony na wykonanie ujęcia wód podziemnych – otworu 

studziennego nr 2 (awaryjnego) dla potrzeb wodociągu wiejskiego oraz 

budowę obudowy studni głębinowej nr 2 wraz z włączeniem do stacji 

uzdatniania wody we wsi Prosna. W dniu 05.04.2012r. podpisano 
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umowę z firmą z Kielc za kwotę 107 426,23 zł. brutto z terminem 

realizacji do 12.08.2012r. 

 

6. W dniu 24 marca 2012 roku odbyło się w Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Bielinach walne zebranie sprawozdawcze za rok 2011. Na spotkaniu 

omówiono sytuację jednostki w 2011 roku. Przedstawione zostały 

najważniejsze działania i inwestycje jakie miały miejsce w roku 

ubiegłym. Następnie przedstawiono projekt planu działalności i planu 

finansowego na rok bieżący.  

 

7. W dniu 26 marca 2012 roku w Niepublicznym Technikum 

Zawodowym w Nowym Mieście nad Pilicą odbyło się Misterium Męki 

Pańskiej w wykonaniu uczniów z koła teatralnego  „Carpe diem”. 

Misterium w wykonaniu uczniów ZDZ-tu odbyło się także w Łodzi, w 

klasztorze O.O Kapucynów oraz w kościele parafialnym w Nowym 

Mieście nad Pilicą i spotkało się z bardzo ciepłym odbiorem. 

 

8. W dniu 27 marca 2012 roku odbyło się spotkanie zorganizowane przez 

Wojewodę Mazowieckiego pana Jacka Kozłowskiego. Było to kolejne 

spotkanie Wojewody z przedstawicielami jednostek samorządu 

terytorialnego. Omówiono na nim ważne tematy dotyczące 

współdziałania administracji samorządowej z administracją rządową w 

terenie. 

 

9. W dniu 27 marca 2012 roku odbyło się rozstrzygnięcie plebiscytu 

zorganizowanego przez Echo Dnia. Głosowanie na kobiety sukcesu po 

raz kolejny spotkało się z ciepłym przyjęciem przez mieszkańców 

subregionu radomskiego. Do tytułu Kobieta Przedsiębiorcza zostało 

nominowanych kilkaset pań z całego regionu. Burmistrz Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą Barbara Gąsiorowska zajęła II miejsce w Złotej 

Dziesiątce oraz otrzymała tytuł Kobiety Przedsiębiorczej Roku 2011.  

 

10. W dniu 29 marca 2012 roku zostało ogłoszone zapytanie cenowe na 

remont dachu na budynku świetlicy wiejskiej i remizy strażackiej we 

wsi Rosocha. Wpłynęło 9 ofert. W dniu 27.04.2012r. podpisano zlecenie 

z firmą z Radomia za kwotę 29 895,70 zł. brutto z terminem realizacji 

do 31.05.2012r. 

 

11. W dniu 31 marca 2012 roku na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

odbyły się uroczystości związane z setną rocznicą urodzin Pana Józefa 

Krzysiewskiego mieszkańca naszej gminy. 
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12. W dniu 31 marca 2012 roku odbyło się zebranie OSP w 

Domaniewicach, które zakończyło walne zebrania sprawozdawcze za 

rok 2011. Na spotkaniu omówiono sytuację jednostki w 2011 roku. 

Przedstawione zostały najważniejsze działania i inwestycje jakie miały 

miejsce w roku ubiegłym. Następnie przedstawiono projekt planu 

działalności i planu finansowego na rok bieżący.  

 

13. W dniu 10 kwietnia 2012 roku w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą odbyło się spotkanie poświęcone bieżącym 

zagadnieniom rolniczym. W spotkaniu udział wzięli: Dyrektor 

Mazowieckiego Oddziału ARiMR, Dyrektor Oddziału Terenowego 

Agencji Rynku Rolnego, Pan Leszek Przybytniak – Radny Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego, Z-ca Dyrektora Oddziału Terenowego 

Agencji Nieruchomości Rolnych, Dyrektor KRUS-u Oddział Radom, 

Wójt Gminy Rzeczyca, Z-ca Wójta Gminy Rzeczyca, Członek Zarządu 

Mazowieckiej Izby Rolniczej, Pan Krzysztof Fiks członek zarządu 

powiatu oraz Radni Rady Miejskiej i sołtysi z Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą. Spotkanie to miało na celu omówienie najczęściej poruszanych 

spraw przez rolników naszej gminy dotyczących problemów w 

rolnictwie. Wśród omawianych kwestii, znalazły się m.in.: ocena 

sytuacji na poszczególnych rynkach rolnych, analiza dochodów w 

gospodarstwach rolnych, stan realizacji płatności bezpośrednich, 

płatności obszarowych i rolno-środowiskowych oraz dane dotyczące 

gospodarowania gruntami zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych.  

 

14. W dniu 11 kwietnia 2012 roku dokonano przeglądu gwarancyjnego 

chodników w ciągu drogi wojewódzkiej nr 707 w miejscowości Żdżary. 

W przeglądzie uczestniczyli przedstawiciele Wykonawcy, Zarządcy 

drogi i Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto. 

 

15. W dniu 11 kwietnia 2012 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

Robót Drogowych Zaskórski i Wspólnicy z Gielniowa na przebudowę 

drogi gminnej Bieliny – Jankowice na odcinku 1230 mb o szerokości 4 

m. Koszt zadania 283 735,23 zł brutto. Wykonano już nawierzchnię 

bitumiczną o grubości 5 cm. Pozostały do wykonania pobocza, 

oznakowanie, prace porządkowe i inwentaryzacja geodezyjna 

powykonawcza. 

 

16. W dniu 12 kwietnia 2012 roku podpisano zlecenie z Pracownią 

Projektowo Wykonawczą z Rawy Mazowieckiej na wykonanie 

kompleksowej budowlano – wykonawczej dokumentacji projektowo-

kosztorysowej remontu budynku komunalnego w Domaniewicach. 

Kwota za powyższe opracowanie  wynosi 2 460,00 zł. brutto. Termin 
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wykonania łącznie z uzyskaniem pozwolenia na budowę do 

15.06.2012r. Powyższa Pracownia opracowuje też projekt garażu na 

samochód strażacki we wsi Domaniewice. 

 

17. W dniu 12 kwietnia 2012 roku rozstrzygnięty został konkurs 

plastyczny ogłoszony przez Komendanta Głównego Państwowej Straży 

Pożarnej dla uczniów z placówek oświatowych na terenie naszej gminy. 

Jego ideą było przedstawienie postrzegania przez dzieci i młodzież  

działań, w których uczestniczą strażacy. W konkursie wzięło udział 31 

młodych artystów. Wyłonione zwycięskie prace będą reprezentować 

naszą gminę w eliminacjach powiatowych konkursu „20 lat Państwowej 

Straży Pożarnej - jak nas widzą, tak nas „malują".  

 

18. W dniu 24 kwietnia 2012 roku do Urzędu Miasta i Gminy wpłynęło 

wystąpienie pokontrolne Najwyższej Izby Kontroli,  w którym zostały 

przedstawione wyniki kontroli. Najwyższa Izba Kontroli pozytywnie 

ocenia działalność zarówno Urzędu Miasta i Gminy jak i MGOPS w 

zakresie objętym kontrolą.  

 

19. W dniu 3 maja 2012 roku w Nowym Mieście nad Pilicą w związku z 

221 rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 Maja odbyła się uroczystość 

patriotyczno-religijna upamiętniająca to ważne dla Polski wydarzenie. 

Uroczystość ta połączona została z obchodami Dnia Strażaka, z okazji 

przypadającego na dzień 4 maja święta patrona strażaków –św. Floriana. 

Nastąpiło uroczyste złożenie kwiatów pod pomnikiem na placu 

Kościuszki odprawiona została Msza święta w intencji Ojczyzny oraz 

druhów strażaków. Kolejnym punktem uroczystości była inscenizacja 

wydarzeń historycznych związanych z II wojną światową, opartych na 

faktach, które miały miejsce 4 czerwca 1944 r. Następnie o godz.13.30 

przy drodze prowadzącej z Nowego Miasta w kierunku Małych Łęgonic 

rozpoczęło się widowisko historyczne pn. "Nowe Miasto nad Pilicą 

1939". Czynny udział w inscenizacji wzięło ok. 100 rekonstruktorów 

oraz miejscowa młodzież z Nowomiejskiego Gimnazjum i Zakładu 

Doskonalenia Zawodowego, także sprzęt historyczny (samolot, 

samochód opancerzony, czołg lekki, armata przeciwpancerna, motory), 

środki pirotechniczne i 25 ułanów. Serdecznie podziękowania 

wszystkim przybyłym na te uroczystości oraz  osobom, które 

przyczyniły się do ich przygotowania. Bardzo dziękujemy Wspólnocie 

Góra za użyczenie terenu na którym odbyła się inscenizacja. Słowa 

podziękowania należą się Samorządowi Województwa Mazowieckiego i 

Starostwu Powiatowemu w Grójcu za wsparcie finansowe tej 

inscenizacji oraz Honorowy Patronat. 
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20. W dniu 07 maja 2012 roku otwarto oferty na przebudowę drogi 

gminnej we wsi Bełek i ulicy Polnej w Nowym Mieście. Wpłynęło 6 

ofert. Wszystkie spełniały warunki określone w zamówieniu. Wybrano 

ofertę najtańszą przedstawioną przez Firmę PHU TRANSMAR, z 

Radomia za kwotę brutto 310 786,81 zł z czego: 

 droga we wsi Bełek  - 288 361,07 zł 

 ulica Polna   -   22 425,74 zł 

 

21. W dniu 08 maja 2012 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

Usługowo Handlowym Bruk-Bud ze Skaryszewa na zagospodarowanie 

centrum wsi Wola Pobiedzińska. Koszt zadania 189 901,11 zł brutto. 

Inwestycja jest realizowana w ramach działania „Odnowa i Rozwój 

Wsi” objętego PROW na lata 2007 – 2013. Podpisana jest umowa na 

dofinansowanie w wysokości 50% poniesionych kosztów 

kwalifikowanych zadania. 

 

22. Gmina Nowe Miasto nad Pilicą otrzymała dofinansowanie do zadania: 

„Termomodernizacja budynku Publicznego Gimnazjum przy ul 

Ogrodowa w Nowym mieście nad Pilicą”. Jest to dotacja w wysokości 

123 646, 84 zł i stanowi 45% wydatków kwalifikowanych. Realizacja 

tej inwestycji spowoduje oszczędność zużycia oleju i wg audytu w ciągu 

2,5 roku zwróci się jej koszt. 

 

23. Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie rozstrzygnął 

przetarg i przystąpiono do przebudowy drogi wojewódzkiej nr 707 

Nowe Miasto – Rawa Mazowiecka na odcinku o długości 3600 mb od 

wsi Jankowice w kierunku Nowego Miasta. Wartość robót brutto – 2 

172 000,00 zł. Wykonana będzie warstwa wiążąca i ścieralna, renowacja 

rowów łącznie ze zjazdami. Prace trwają. 

 

24. W dalszym ciągu też trwają prace nad przebudową drogi powiatowej nr 

1693 - Rosocha - do drogi wojewódzkiej nr 707. Inwestycja jest 

realizowana w ramach "Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. Wykonawcą robót jest Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjno 

Drogowych w Grójcu z siedzibą w Jasieńcu. Wartość umowna robót 

wynosi 1 765 547,31 zł 

 

25. W dniu 9 maja 2012 roku ogłoszony został przetarg na wykonanie 

kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę stałego 

(żelbetowy) mostu na rzece Pilicy w miejscowości Domaniewice wraz z 

drogami dojazdowymi oraz uzyskaniem pozwolenia na budowę. 
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26. W dniach 30-31 maja 2012 roku przeprowadzone zostaną bezpłatne 

badania mammograficzne. Badania przeprowadzi Centrum 

Nowoczesnej Diagnostyki MEDIKA z Łodzi. 

Pani Sekretarz poinformowała, że wnioski o oszacowaniu szkód poniesionych w 

swoich gospodarstwach rolnych na skutek wymarznięcia upraw składane są do 1 

czerwca bieżącego roku. Ponadto należy zgłaszać się do Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Grójcu celem uzupełnienia 

dokumentacji. Poprosiła sołtysów o zgłaszanie wyróżniających się rolników do 

odznaczenia, które zostanie nadane podczas uroczystości Dożynek Gminnych. 

 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał Radcę Prawnego o podstawę prawną w kwestii 

udzielania odpowiedzi na pytania radnego.  

Radny Pietrucha zapytał również jakie środki zostały wydatkowane przez 

samorząd i jakie środki zostały pozyskane z zewnątrz na przygotowanie w dniu 

3 maja inscenizacji wydarzeń historycznych związanych z II wojną światową.  

 

PKT 6 

 

Przewodniczący Rady podziękował sołtysom i wszystkim tym, którzy wzięli 

udział w spotkaniu w dniu 10 kwietnia 2012 roku w Urzędzie Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą poświęconego bieżącym zagadnieniom rolniczym.  

Podziękował wszystkim, którzy przybyli na uroczystość patriotyczno-religijną w 

dniu 3 maja 2012 roku oraz tym, którzy wzięli udział w inscenizacji wydarzeń 

historycznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęły 

pisma: 

- od p. Mariusza Borssa z dnia 19.03.2012r. w sprawie poprawienia stanu drogi 

przy ul. Kolejowej. 

- Wojewody Mazowieckiego z dnia 20.03.2012 r. w sprawie siedziby 

przekazywania podjętych uchwał. 

- od p. Andrzeja Sochy z dnia 20.03.2012r. w sprawie bezpańskich psów. 

- od Radnego Stanisława Orzeszka z dnia 20.03.2012r. w sprawie pobytu w 

szpitalu i zwolnienia lekarskiego. 

- Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Warszawie z dnia 21.03.2012r. 

w sprawie zniesienia ochrony z pomnika przyrody. 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22.03.2012r. w sprawie 

orzeczenia nieważności w części podjętej uchwały Rady Miejskiej z dnia 10 

lutego 2012r. 

- pisma Radnego p. Stanisława Orzeszka z dnia 03.03.2012r. 

- pismo p. Mariana Dziedzica z dnia 12.04.2012r. w sprawie stwierdzenia 

nieważności podjętej uchwały o funduszu sołeckim. 

- Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie z dnia 18.04.2012r. w sprawie 

opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2011. 
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- Pismo p. Burmistrz z dnia 18.04.2012 r. dotyczące wyjaśnienia w sprawie 

związanej z wykorzystaniem mienia komunalnego na cele działalności 

gospodarczej przez radnego Rady Miejskiej. 

- Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą oraz prognoza na lata kolejne z dnia 20.04.2012 roku przekazana przez p. 

Urszulę Gil Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

- pani Burmistrz Sprawozdanie z realizacji ,, Rocznego Programu współpracy 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2011” z dnia 08.05.2012 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęło zaproszenie 

Diecezji Łowickiej w dniu 20.05.2012 r. na II diecezjalną pielgrzymkę 

samorządów. 

Radny Tadeusz Jędryka odniósł się do kwestii tworzenia funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady poprosił sołtysów o wyrażenie swojej opinii dotyczącej 

tworzenia funduszu sołeckiego. Sołtysi w dyskusji wyrazili negatywną opinię. 

 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał jakie zostały podjęte przedsięwzięcia w 

kwestii wyjaśnienia sytuacji publikacji artykułu w Kurierze Południowym. Pan 

Przewodniczący Rady nadmienił, że SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą 

podlega Starostwu Powiatowemu w Grójcu i w związku z tym polecenie 

zbadania sprawy otrzymały odpowiednie komisje rady powiatu.  

Radny Pietrucha zapytał również czy znana jest korespondencja pana Roberta 

Cieślika. Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie zna treści 

korespondencji.  

Następnie zabrała głos Przewodnicząca Osiedla pani Helena Pardej. 

Powiedziała, że dzięki władzom powiatowym, władzom naszego miasta szpital 

nowomiejski jest rozbudowany i wspólnie powinniśmy dążyć do zakończenia 

budowy.  

 

PKT 7 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił p. Urszulę Gil – 

Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o przedstawienie 

Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą oraz prognozę na lata kolejne / załącznik nr 3/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

PKT 8a 

 

Radna pani Anna Czerwiowska zwróciła się z apelem do kobiet o systematyczne 

przeprowadzanie badań mammograficznych. Prosiła sołtysów, 
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przewodniczących rad osiedlowych o zorganizowanie spotkania, którego 

tematem będzie ,, rak to nie wyrok”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Skarbnik p. 

Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu miasta i gminy na 

2012 rok zwiększa się o kwotę 15 229,00zł., planowane wydatki budżetu miasta 

i gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 34 771,00zł. Ustala się dochody 

budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 19 202 766,16zł. z tego 

bieżące w kwocie 18 296 890,16zł. , majątkowe w kwocie 905 876,00 zł. Ustala 

się wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 

21 102 766,16zł. z tego bieżące w kwocie 16 119 531,16 zł. , majątkowe w 

kwocie 4 983 235,00zł. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 

2012 rok ,, Plan wydatków na zadanie inwestycyjne w 2012 roku”. Plan 

wydatków majątkowych zmniejsza się o kwotę 98 000,00zł. W wyniku 

wprowadzonych zmian zmniejsza się deficyt o kwotę 50 000,00zł. i wynosi 

1 900 000zł. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za - 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

- 0 uchwalono uchwałę Nr XIX/108/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2012 roku. Pani Skarbnik 

Ewa Bator omówiła powyższy projekt, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem Uchwały w głosowaniu za- 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwalono Uchwałę Nr XIX/109/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8c 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie przyjęcia 

statutu związku międzygminnego pod nazwą ,, Natura”. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 13 

radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0 uchwalono uchwałę Nr XIX/110/2012 

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 6/.do niniejszego 

protokołu. 

PKT 8d 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały nr XVII/92/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań 
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nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za - 13 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0 uchwalono uchwałę 

Nr XIX/111/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 7/ 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8e 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie zmiany 

Rozporządzenia Nr 66 Wojewody Mazowieckiego z dnia 24 października 2008 r 

w sprawie pomników przyrody położonych na terenie Powiatu Grójeckiego ( 

Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 196, poz. 7027). Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0 uchwalono uchwałę Nr XIX/112/2012 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8f 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono 

do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0 uchwalono uchwałę Nr XIX/113/2012 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8g 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt Uchwały w sprawie 

przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży i dzierżawy. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 13 

radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 0 uchwalono uchwałę Nr XIX/114/2012 

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 9 

 

Mecenas pan Marian Seweryn udzielił odpowiedzi radnemu Tomaszowi 

Pietrucha odnośnie udzielania odpowiedzi na pytanie radnego. Mecenas 

powiedział, że zgodnie ze Statutem zapytanie polega na tym, że jest pytanie i 

bezpośrednio udzielana odpowiedź i dotyczy to bardzo prostych spraw. 

Natomiast pytanie radnego Pietruchy dotyczyło kwestii gdzie należało dokonać 

wglądu do dokumentacji. W związku z tym poproszono radnego Pietruchę o 
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formę pisemną, gdyż bezpośrednio na sesji nie było możliwości udzielenia 

odpowiedzi oznacza to, że była to klasyczna interpelacja , a nie zapytanie. 

 

Następnie radny Dariusz Dziurowicz zapytał czy są informacje na temat zmian 

na działce zajmowanej przez dawny Klub Garnizonowy. Pytanie wiąże się z 

informacją nieoficjalną o powstaniu sklepu wielko powierzchniowego. W 

związku z tym czy Rada Miejska ma możliwość podjęcia uchwały o nie 

tworzeniu sklepów wielko powierzchniowych.  

 

Kolejne pytanie dotyczyło modernizacji kotłowni w Szkole Podstawowej w 

Żdżarach. Radny Dziurowicz zapytał czy koszty eksploatacji będą mniejsze niż 

dotychczas.  

Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi poinformowała, że Klub Garnizonowy i 

działka jest własnością prywatną. Urząd Miasta i Gminy nie ma informacji kto 

jest obecnym właścicielem działki i budynku. Natomiast jeśli chodzi o 

powstanie sklepu wielko powierzchniowego gmina posiada plan 

zagospodarowania przestrzennego. Prywatny inwestor jeżeli jest właścicielem 

może działalność prowadzić według zapisu w planie zagospodarowania 

przestrzennego.  

Pani Burmistrz powiedziała, odnośnie funkcjonowania ogrzewania olejowego w 

Szkole Podstawowej w Żdżarach, że ekonomicznie uzasadnione jest że koszty w 

eksploatacji będą korzystne.  

 

Głos zabrał radny Tadeusz Jędryka, zapytał czy w roku bieżącym będzie 

realizowane zadanie budowa zatoki parkingowej przy cmentarzu nowomiejskim  

i budowa obwodnicy. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że odnośnie parkingu przy cmentarzu środki 

pieniężne w budżecie gminy są zabezpieczone . Jeżeli środki pieniężne wpłyną 

od Mazowieckiego Zarządu Dróg w Warszawie wówczas rozpocznie się 

realizacja zadania.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że od decyzji łączącej fragmenty drogi wpłynęły 

dwa odwołania. W związku z tym Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie nie 

może wystąpić z rozpoczęciem realizacji zadania.  

 

Radny Stanisław Orzeszek zapytał co się stało z fontanną, która została 

zdemontowana z Placu Tadeusza Kościuszki, a jej wartość szacowana była na 

około 50 000zł.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że gmina nie była właścicielem fontanny o 

wartości 50 000zł. i w związku z tym nie wie co stało się z fontanną o podanej 

wartości. Poprosiła o wyjaśnienie Kierownika Posterunku Policji w Nowym 
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Mieście nad Pilicą, który poinformował, że Komisariat Posterunku Policji 

prowadził dochodzenie w sprawie uszkodzenia fontanny.  

 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o przedmiot sprawy w kwestii korzystania z 

boiska i bieżni przy ul. Ogrodowej. 

Zapytał w sprawie opuszczenia lokalu mieszkalnego w Szkole Podstawowej w 

Żdżarach przez panią Sarnecką. 

Zapytał czy zostały podjęte działania odnośnie prac inwentaryzacyjnych na 

terenie parku przy szkole w Żdżarach.  

Zapytał w kwestii wydatków przeznaczonych na Jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej funkcjonujących w naszej gminie. 

Radny zapytał jaką funkcję w Urzędzie Miasta i Gminy pełni Krzysztof Fiks w 

jakich godzinach przyjmuje i jaki jest zakres kompetencji pana Fiksa.  

 

Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi w kwestii stadionu miejskiego. 

Powiedziała, że po oddaniu stadionu z przeznaczeniem użytkowania po opadach 

deszczu pojawiały się na płycie kałuże. Zaistniała sytuacja zgłaszana była 

wykonawcy. Zostały zlecone badania podłoża. Na podstawie wyników badań 

będzie można podjąć dalsze działania.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że pani Sarnecka , która mieszka w sali w Szkole 

Podstawowej w Żdżarach nie jest zameldowana. Lokal nie jest 

zinwentaryzowany i nie można dokonać zameldowania. Podjęto kroki, aby 

przyznać lokal zastępczy w miejscowości Jankowice z możliwością 

zameldowania. Pani Burmistrz poinformowała, że poprzedni Burmistrz pan 

Jerzy Markiewicz proponował lokal na Osiedlu Wojskowym przy ulicy 

Tomaszowskiej, z którego zainteresowana zrezygnowała. Burmistrz 

powiedziała, że na prośbę pisemną dyrektora w Żdżarach i prośbę mieszkańców 

lokal który zamieszkuje pani Sarnecka będzie przeznaczony na otwarcie 

oddziału przedszkolnego.  

Jeśli chodzi o środki przeznaczone na renowację drzew w parku w Żdżarach 

właścicielem jest dyrektor Szkoły Podstawowej pan Mariusz Dziuba, który ma 

kompetencje aby zlecić wykonanie inwentaryzacji. Zostały podjęte działania w 

tej sprawie.  

Pani Burmistrz poinformowała, że jeżeli chodzi o szczegółowe wydatki na OSP 

gmina nie prowadzi ewidencji. Informacje posiadają prezesi straży. 

Odnośnie pana Krzysztofa Fiksa pani Burmistrz poinformowała, że zatrudniony 

jest w Urzędzie Miasta i Gminy jako Asystent Burmistrza Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Czas pracy Asystenta jest nienormowany.  
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PKT 10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował pani Burmistrz Barbarze 

Gąsiorowskiej za zajęcie II miejsca w Złotej Dziesiątce i otrzymania tytułu 

Kobiety Przedsiębiorczej Roku 2011.  

Sołtys miejscowości Nowe Bieliny podziękował pani Burmistrz za 

wybudowanie drogi.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał czy jest możliwość ustawienia telebimu w parku 

miejskim w ramach integracji społeczeństwa, aby wspólnie oglądać mecze na 

EURO 212. Pani Burmistrz powiedziała, że inwestycja jest kosztowna należy 

zakupić pozwolenie na rozpowszechnianie transmisji meczu.  

Radny Stanisław Orzeszek wnioskował , aby głos zabrał pan Marian Dziedzic. 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że jeżeli ktoś z mieszkańców chce zabrać 

głos powinien wpisać się na listę do sekretarza obrad i w odpowiednim czasie 

zostanie mu głos udzielony. Takiego zgłoszenia nie było w związku z tym nie 

udziela głosu.  

Mecenas pan Marian Seweryn wyjaśnił, że według zapisu w Statucie na wniosek 

radnego może być udzielony głos osobom spoza Rady, nie może być udzielony 

głos w sprawie ogólnej musi być głos udzielony w jakiejś sprawie i radny 

powinien wiedzieć w jakiej sprawie dana osoba zamierza zabrać głos.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg 

obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część 

protokołu. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

 

 

 


